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● Olot. El portaveu
d’ERC, Jordi Coma, a
l’oposició d’Olot, ha
presentat les al·lega-
cions al projecte de la
variant nord per recla-
mar més túnel al sec-
tor de Codella, al límit
amb les Preses, i que
s’aparti el traçat cap a
la muntanya, al sector
del pla de Sant An-
dreu, i que hi discorri
per túnel. Amb la pri-
mera mesura pretenen
que es protegeixi mi-
llor el parc de Pedra
Tosca i la via verda i,
amb la segona, que no
es malmetin la plana
agrícola i els terrenys
de valor ambiental.
També reclamen un
giratori d’accés a Olot
més reduït. / J.C.

OLOT
ERC reclama
millores a la nova
variant nord

A poc a poc va prenent for-
ma el nou nucli antic
d’Olot. Ara és el moment
en què es comencen a veure
les transformacions més
importants del projecte de
rehabilitació integral sub-
vencionat per la primera
convocatòria de la llei de
barris del govern català. Fa
pocs dies, el govern local
presentava com seria la no-
va plaça Campdenmàs i re-
marcava la importància
que se li vol donar com a
accés al volcà Montsacopa,
que és a tocar, i com a lloc
de pas entre el centre i la
plaça del Carme. Ara ha es-

tat el torn de la segona de
les grans intervencions al
nucli antic, la que acabarà
la rambla del nucli antic i,
per tant, obrirà el sector del
Tura a la plaça Palau. En
aquest sector a tocar del
Carme, s’han adquirit set
de les vuit finques necessà-
ries per a l’obertura total
del passeig i se n’han en-
derrocat cinc. Només que-
da pendent d’enderrocar
l’edifici de la cantonada
entre el carrer Llosa i la pla-
ça Palau. A part de fer efec-
tives les indemnitzacions,
s’han reallotjat les perso-
nes i els negocis afectats.

També s’estan enderrocant
tres finques més de la Llosa
i s’està construint un nou
edifici d’habitatges de pro-
tecció oficial previst com a
actuació complementària i
que està a punt d’enllestir-
se.

L’espai afectat és el
comprès entre els carrers
Santa Cristina, Valls
Vells i Llosa i la plaça Pa-
lau. La urbanització
d’aquesta segona fase es
farà d’acord amb l’estèti-
ca de la primera, que com-
bina les àrees toves amb
les de paviment fosc. Hi
haurà espais enjardinats i

s’hi instal·larà el mobilia-
ri urbà i l’enllumenat, a
part de renovar totes les
xarxes de serveis. L’ac-
tuació es completarà amb
la rehabilitació de façanes
i cobertes de 35 edificis
d’habitatges en mal estat
de conservació limítrofs
amb el nou espai públic.

Si no hi ha entrebancs,
les obres s’han d’enllestir
l’any vinent. La inversió
en aquest espai de la ciu-
tat haurà estat de 2,5 mi-
lions d’euros, la meitat
dels quals aportats per la
Generalitat en el marc del
programa de barris.

Llum verd a la segona fase del
passeig de la Muralla d’Olot, que
obre un nou accés al nucli antic

Aquest projecte i el de Campdenmàs són els més representatius de la llei de barris

Una vista d’ahir a la tarda de l’actual passeig de la Muralla, amb els últims edificis al fons per enderrocar. / J.C.

● El ple d’Olot ha aprovat inicial-
ment en l’última reunió el projecte
de la segona part de la rambla del nu-
cli antic, coneguda com el passeig de

JORDI CASAS / Olot la Muralla. Es tracta del segon gran
espai lliure que s’obre de nou al nucli
antic en el marc del projecte d’inter-
venció integral de la llei de barris.
L’altre és la nova plaça Campden-

màs, el projecte de la qual es va pre-
sentar fa pocs dies. El capítol de nous
espais es tancarà amb la nova plaça
Esglaiers, que estarà situada a la cru-
ïlla amb el carrer dels Sastres.

● L’ajut de la Generalitat de 3,75
milions d’euros per al pla de barris
a l’Ajuntament de Llagostera és
valorat molt positivament tant pel
govern (CiU-IxLL) com pels grups
de l’oposició, el PSC, ICV-EUiA i
ERC. Llagostera havia presentat
un pressupost de sis milions d’eu-
ros, que la Generalitat ha reduït a
cinc. L’ajut atorgat és d’un 75%
d’aquest import; per tant, de 3,75
milions. L’alcalde, Fermí Santa-
maria, valora l’abast dels ajuts, que
a més de l’àmbit urbanístic, afec-
ten també el social, l’econòmic i el
cultural a través de les diferents ac-

tuacions que es preveu fer al nucli
antic i les cases barates. El porta-
veu d’ICV-EUiA, Lluís Postigo,
valora l’atorgament de la subven-
ció al cap d’un any i vuit mesos que
el ple de l’Ajuntament aprovés una
moció del seu grup en què demana-
ven iniciar el procés d’elaboració

del projecte. ICV presentarà en el
proper ple una moció perquè es
creï el consell de barri del nucli an-
tic, figura que preveu el reglament
de Participació. El PSC, encapça-
lat per Jesús Torrent, va valorar
molt positivament la concessió al
pla, i en els mateixos termes es va
pronunciar la portaveu d’ERC, Eu-
gènia Comas, que van coincidir a
dir que aquesta vegada l’equip de
govern ha tingut en compte la par-
ticipació de grups i d’alguns veïns.
El govern, i especialment el regi-
dor d’Urbanisme, Eduard Galo-
bardes, van convidar tots els regi-
dors a una copa per celebrar-ho.

Satisfacció amb els ajuts a barris de Llagostera
MONTSE BARRERA / Llagostera

● Girona. Ahir es va
signar a Girona l’a-
cord per mitjà del qual
l’Institut Català de les
Dones destina
530.000 euros en el
termini de dos anys
per reforçar els ser-
veis d’informació i
atenció a les dones
(SIAD) a les comar-
ques de Girona. Els
consells comarcals
que van signar l’acord
van ser els del Giro-
nès, el Pla de l’Estany
i el Baix Empordà, i
els ajuntaments van
ser els de Girona, Salt,
Palafrugell i Olot.

Aquest any es desti-
naran a aquest objec-
tiu 260.000 euros i
l’any vinent, 270.000.
/ N.A.

GIRONA
Signen l’acord per
reforçar els SIAD
de la demarcació

● Figueres. La Penya Motorista de Figueres ha cele-
brat 50 anys, i per aquest motiu s’ha organitzat una
exposició fotogràfica amb la història d’aquesta enti-
tat que es pot veure fins a final de mes a la seu del
Consell Comarcal de l’Alt Empordà. Tot el material
també s’ha recollit en un llibre. / EL PUNT

FIGUERES
Exposició de la història de la Penya Motorista

● Girona. El sindicat Metges de Catalunya nega que el
Departament de Salut hagi reforçat les plantilles dels
serveis d’urgències dels hospitals de Palamós, Bla-
nes i Figueres amb un total de vuit professionals,
contràriament al que es va anunciar el 19 de juny.
Fonts de Salut van explicar que el reforçament de les
plantilles no implica la contractació de més metges,
sinó un dimensionament de les plantilles de manera
que es cobreixin les necessitats tot l’any. / N.A.

GIRONA
Metges de Catalunya nega que s’hagin posat
reforços a les urgències d’alguns hospitals

● Girona. Les oficines de turisme de Girona han rebut
aquest mes de juliol un miler de turistes cada dia. En
les primeres tres setmanes s’han atès més de 17.000
visitants, una xifra que suposa mil persones més res-

pecte del 2008. Els dies previs al Tour es
van atendre més de 1.500 turistes. La re-
gidora de Promoció, Cristina Alsina,
espera que la ciutat aprofiti «l’atractiu
que té per al turisme familiar i com a
destinació de proximitat». / D.V.

GIRONA
L’oficina de turisme atén cada dia mil turistes


